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In	het	schooljaar	2020-2021	hebben	zitting	gehad	in	de	MR:	
	
Personeelsgeleding:	

• Minggus	Hentzepeter,	leerkracht	groep	8a	(voorzitter)	
• Corry	Mes,	leerkracht	groep	5a	
• Emma	van	Balen,	leerkracht	3/4B	

Oudergeleding:	
• Emmanuel	Djakumah,	vader	Jeremiah	&	Jonathan	(groep	8	&	3/4B)	
• Renate	Avans,	moeder	Kenzo	(groep	5)	
• Zeshan	Akram,	vader	Aizah	(groep	6/7)		

De	data	waarop	vergaderd	is:	
	
1	september	2020	
6	oktober	2020	
15	december	2020	
26	januari	2021	
9	maart	2021	
13	april	2021	
18	mei	2021	
15	juni	2021	
6	juli	2021	
	
Doelstellingen	2020-2021:	

1. De	MR	functioneert	zelfgestuurd.		
2. De	MR	wordt	zichtbaarder	voor	ouders.	
3. 2	leden	gaan	de	MR	cursus	volgen.	
4. De	MR	wil	de	aandacht	voor	de	viering	van	diverse	feestdagen	vergroten.	

Realisatie	doelstellingen:	
1. De	MR	heeft	meer	inzicht	gekregen	in	haar	taken,	plichten	en	rechten	doordat	2	

leden	een	MR	cursus	hebben	gevolgd.	De	vergaderingen	worden	verzorgd,	
geopend	en	beëindigd	door	de	voorzitter	waarbij	de	voorzitter	of	secretaris	een	
week	voorafgaand	aan	de	vergadering	een	uitgebreide	agenda	(+	eventuele	
vergaderstukken)	rondstuurt.	Directie	is	aanwezig	bij	de	punten	waarbij	dat	
noodzakelijk	is.	Er	is	goed	contact	tussen	directie	en	de	MR.	Er	is	dit	jaar	een	
nieuw	huishoudelijk	reglement	opgesteld	en	een	duidelijke	jaarplanning	voor	
volgend	jaar	opgesteld.	De	MR	kan	elkaar	goed	en	snel	bereiken	via	mail	maar	
ook	via	de	groepstopic	in	de	Kwieb	app.	

2. De	MR	is	duidelijk	zichtbaar	op	de	website.	Hier	zijn	tevens	alle	notulen	van	dit	
schooljaar	te	vinden.	Door	de	jaarplanning	voor	volgend	jaar	beter	in	beeld	te	
hebben,	kan	er	tijdig	ingespeeld	worden	op	activiteiten	en	acties	die	gedaan	
moeten	worden.	Er	is	een	MR	account	in	Kwieb	aangemaakt	waarmee	de	MR	
direct	zelf	berichten	naar	ouders	kan	sturen.	Ouders	zijn	dit	schooljaar	niet	de	
school	in	geweest	en	er	is	geen	mogelijkheid	geweest	om	fysieke	bijeenkomsten	
te	houden	in	verband	met	de	maatregelen	omtrent	COVID-19.	Dit	doel	blijft	een	
aandachtspunt	voor	volgend	schooljaar.		

3. Minggus	en	Emma	hebben	de	MR	cursus	gevolgd	die	aangeboden	werd	door	het	
bestuur	van	ZONOVA.	Bij	deze	cursus	hoort	een	handboek	dat	door	iedereen	
ingezien	kan	worden	indien	hij	of	zij	interesse	heeft.	Er	is	tevens	een	korte	
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terugkoppeling	gegeven	aan	de	overige	MR	leden.	Door	deze	cursus	is	het	voor	
de	MR	duidelijker	wat	haar	plichten	en	rechten	zijn.		

4. Afgelopen	schooljaar	is	er	op	De	Brink	aandacht	besteed	aan:	Divali,	Sinterklaas,	
Kerst,	Pasen,	Suikerfeest	en	Keti	Koti.	Er	is	door	de	MR	onderzoek	gedaan	naar	
de	grootste	feestdagen	onder	de	volgende	geloofsovertuigingen:	Christendom,	
Islam	en	Hindoe.		

Belangrijke	beslissingen:	
1. De	vergaderstructuur	is	iets	wat	veranderd	zoals	de	zien	is	in	de	notulen.	Door	

van	te	voren	meer	informatie	over	een	agendapunt	te	noteren	is	er	tijdens	de	
vergadering	meer	ruimte	voor	discussie	en	gesprek.	De	agendapunten	zijn	
opgedeeld	in	beslispunten,	mededelingen	en	discussie/zorgen	delen.	Er	wordt	
afgesloten	met	een	actielijst.		

2. Het	jaarwerkplan	2020-2021	van	De	Brink	wordt	door	de	MR	goed	gekeurd	
tijdens	de	vergadering	van	6	oktober	met	een	kleine	aanpassing	bij	Techniek.		

3. De	MR	heeft	een	nieuw	huishoudelijk	reglement	opgesteld.	
4. Er	is	een	jaarplan	opgesteld	welke	als	sjabloon	kan	dienen	voor	aankomende	

jaren.	Bijzonderheden	per	jaar	zullen	toegevoegd	moeten	worden.	
5. De	MR	geeft	akkoord	op	de	jaarplanning	van	2021-2022	zoals	voorgedragen	

door	de	directie.	Er	is	voldoende	rekening	gehouden	in	de	planning	met	de	
wensen	rondom	de	Meivakantie	en	het	aantal	studiedagen.	

6. Nieuw	reglement?	
7. 	

Belangrijke	mededelingen:	
1. Het	schooljaar	2020-2021	stond	volledig	in	het	teken	van	de	beperkingen	die	de	

Coronamaatregelen	met	zich	mee	brachten.	De	MR	en	directie	hebben	hier	
contact	over	gehad	indien	nodig.	De	MR	heeft	vanaf	de	eerste	vergadering	
bijvoorbeeld	vragen	gesteld	over	hoe	De	Brink	zou	acteren	op	leerlingen	die	in	
quarantaine	moesten.	Nieuwe	of	vernieuwde	protocollen	zijn	door	de	directie	
eerst	voorgelegd	aan	de	MR	alvorens	deze	naar	ouders	werd	gecommuniceerd.	

2. Twee	leden	van	de	MR	hebben	de	MR	cursus	gevolgd	die	aangeboden	werd	door	
Zonova.		

3. De	Fiep-app	is	gelanceerd	en	wordt	ook	door	de	oudergeleding	als	toevoeging	
gezien.	De	MR	heeft	een	eigen	account	waaruit	berichten	gestuurd	kunnen	
worden.	Gedurende	het	schooljaar	konden	er	ook	oudergelden	via	de	app	
betaald	worden.		

4. Er	wordt	diverse	malen	door	het	jaar	heen	een	update	gedaan	door	de	directie	
over	de	personele	bezetting	zodat	de	MR	goed	op	de	hoogte	is	van	
veranderingen.	

5. De	Brink	doet	de	aankomende	4	jaar	mee	met	het	project	Ruimte	voor	Regie.	De	
Brink	zet	in	op	versoepelingen	rondom	studiedagen,	vakantiescholen	en	
vakdocenten.		

6. Het	protocol	‘grensoverschrijdend	gedrag	kinderen’	is	door	de	MR	gelezen	ter	
kennisgeving	van	de	handelingen	die	De	Brink	uitvoert	indien	er	
grensoverschrijdend	gedrag	vertoont	wordt	(bijvoorbeeld	pestgedrag).		

7. De	MR	is	op	de	hoogte	gesteld	van	de	plannen	rondom	de	Midwinter	school	
tijdens	de	Kerstvakantie.		

8. De	MR	is	op	de	hoogte	gesteld	van	de	toewijzing	van	40	tablets	om	de	
leesbevordering	bij	kleuters	te	ondersteunen.		



Jaarverslag	MR	2020-2021	
	

9. De	MR	is	op	de	hoogte	gesteld	van	de	afwijzing	van	de	subsidieaanvraag	van	
SchoolKracht.		

10. Het	aantal	inschrijvingen	op	De	Brink	lijkt	te	bevriezen.	Mond	op	mond	reclame	
(ook	vanuit	de	MR)	is	wenselijk	om	eventuele	krimp	te	voorkomen.		

11. De	secretaris,	voorzitter	en	penningmeester	hebben	een	bijeenkomst	waarin	de	
financiële	zaken,	randvoorwaardes	en	het	takenpakket	van	de	penningmeester	
besproken	zijn.	Er	is	een	korte	actielijst	opgesteld	en	de	MR	is	op	de	hoogte	
gesteld	van	de	besproken	punten.		

12. De	MR	is	op	de	hoogte	gebracht	van	de	subsidie	aanvraag	van	‘Tel	voor	Taal’.	
Subsidie	aanvraag	is	gedaan	samen	met	basisschool	de	Blauwe	Lijn,	bibliotheek,	
Swazoom	en	Buddies	om	lezen	thuis	meer	te	bevorderen.	

13. Het	nieuwe	statuut	van	Zonova	wordt	gedeeld	met	de	MR.		
14. Er	is	gediscussieerd	over	de	verschillende	manieren	waarop	Basisscholen	

betrokken	kunnen	worden	bij	het	Masterplan	Zuidoost.		
15. De	formatie	voor	2021-2022	wordt	besproken.	
16. Er	wordt	een	jaarplanning	gemaakt	voor	2021-2022.	
17. De	nieuwe	doelen	voor	2021-2022	zijn	opgesteld.			

	
Financiën	

1. De	MR	heeft	meegedacht	in	het	financieel	ondersteunen	van	het	Sinterklaas-	en	
Kerstfeest.	Snoepgoed	en	aankleding	worden	gefinancierd	en	nieuw	dit	
schooljaar	is	de	vergoeding	van	de	cadeaus	die	de	leerlingen	in	de	bovenbouw	
voor	elkaar	kopen.		

2. In	eerste	instantie	is	de	MR	niet	akkoord	gegaan	met	de	begroting	voor	2021	
aangezien	er	een	groot	tekort	begroot	is.	Directie	heeft	uitgezocht	waar	dit	
vandaan	kwam	waarna	de	MR	akkoord	heeft	kunnen	geven	tijdens	de	MR	
vergadering	van	26	januari.		

3. Er	wordt	goed	contact	onderhouden	met	de	administratie	over	de	
ouderbijdrages.			

o Er	wordt	door	de	directie	een	kleine	(voorlopige)	toelichting	gegeven	op	
de	besteding	van	de	NPO	gelden:	Gedeelte	gr3	leerklaar	maken	

o Rekenbasis	t/m	gr5	stevig	neerzetten	
o Hulp	bij	het	behalen	van	de	referentieniveaus	in	8	en	7.		

Dit	zijn	allemaal	nog	plannen	en	kunnen	dus	aangepast	worden.		
	
	


